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Interpelacje

Mieszkaricy Michelina s4 zaniepokojeni ich zdaniem zbyt du24 wycinkq drzew po
obu stronach ul. Jana Pawlall prry wjefudzie do osiedla. Czy pod budowg pasa
drogowego, jezdnojezdniowego potrzeba bylo wycinai tak duzy obszar lasu?
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ZbieLnej, proszg o uwzglgdnienie ich postulat6q wnoszonych do planowanych
zmian w Miejscowym Planie Zagospodarowania Przestrzennego dotycz4cych
gl6wnie rozbudowy ulicy Cienistej na odcinku od ul. Jana Pawla Il do ul.
Brzezinowej. W pelni podzielam zdanie zawarte przezpaniQ lzabelgJablonsk4,
zawarte w pi$mie z dnia I marca z02lr. skierowanego do radnych RM
Woc*awek. Podobnie jak okoliczni mieszkarlcy uwaiaflo K ulica Cienista nie
jest traktem strategicznym dla potrzeb miasta, dlatego plany jej poszerzania z 6
P do l0 m s4 niecelowe i naru sz4q dobro wlaScicieli nieruciomo$ci obnizajqc
ich wartodi itp. Dlatego jeszcze raz proszg o refleksjg i zaniechanie plano*ania
ni ekorzystnych zmi an dla oko I icanych mieszkaric6w

3- w ubieglym roku apelowalem o uzupetnienie ubytkow, szczeg6lnie w
p6lnocnej jezdni ulicy Wroniej. Dzi$ kosxy naprawy tej i innfch ulic rniasta
po mrjqiacej zimie bgdq znacznie wigksze. Przeciez od iat wiadomo, ze w
prrypadku duzych r6micy temperatur male pgknigcia i ubytki w jezdni
zamieniaiq sig w duze wyboje, co dla kierowc6w pojazd6w jest nie do
pnyjgcia.

4. Proszg o likwidacjg wyboj6w w jezdni ulicy Brzezinowej, najwigcej ich
wystgpuje na odcinku od ulicy Koscielnej do ulicy szkolnej. 

"

5' Wnoszg o uzupelnienie glgbokich ubytk6w w jezdni ulicy tvtielgciriskiej na
odcinku od ul. Jana pawla II do ulicyWitgi.

6' Ploszg o naprawg zapadlej studzienki telelomunikacyjnej usadowionej w
chodniku naprzeciwko parkingu starostwa powiatowe go przy ul. Zwiqzk6w
Zawodowych stanowi 1cycih zagotenie dla pies zych.

7. Niedawno poszerzono pas drogowej ulicy fieniste;, na odcinku od ul.
tr ubinowej do ul. wilgi. postawion; *aki ograniczaj4ce tonai poruszaj4cych
sig pojazd6w do 3,5 tony. Jednak mieszkariry *"ja"jicyctmii L* wspornot
alarmuiq, te natym odcinku nadar przemi"sl"t"J;sii cigzki" pojaray
"S&niko" i wPK, powodujqce uszkbdzenia ogrodzefi posesji i gruntowej drogi.
Proszg o wyegzekwowanie przezstosowne sfuiby przepisdw o ruchu
drogowym w tym rejonie.



8. Proszg o informacjg jaki jest stan prrygotowania projektu budowy
nawierzchni drogi krajowej o numerze 67 na zaporze wloclawskiej. Czy jest
juL pozwolenie irodowiskowe i proszg o kopig vwriosku, ktory w tej sprawie
zosta{ zlo2ony.
9. Froszg o informacj Q, cW Miasto Wloclawek, jako organ prowadz4cy
zmniejszylo nabdr do szkol zawodowych pocz4wszy od roku szkolnego
202112A22. Z analiz rynku pracy wynika, 2e jest zapotrzebowanie
pracodawc6w na adept6w szk6l zawodowych w naszym mieicie i powiecie
wtoclawskim.
l0.Proszq o informacjq, ile na media reklamuj4ce Miasto i jego agendy

wydatkowano $rodk6w w poszczeg6lnych latach 2018, 2019,2A20. Proszg
o wyszczegolnienie rodzaju publikacji, kwotg wydatkowania, araz nazwE
fitmy reklamuj4cej. Powyzsze dane proszg przedstawii w rozbiciu na lJnqd
Miasta, oraz jednostkach podlegtych miastu, w tym spolek miejskich.

Z powazaniem
Janusz Dgbcqyiski


